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Napastnik Romy Tammy Abraham udzielił wywiadu w trakcie

pomeczowego spotkania Roma v Torino 1-0. Oto jego słowa:

ABRAHAM DLA DAZN

Jak ważne było zdobycie bramki w Serie A przed swoimi kibicami?

Jak zawsze mówiłem, kocham ten klub, zawsze czułem się tu jak w domu, od

pierwszego dnia. Nie ma nic lepszego niż zdobycie bramki przed taką publicznością.

O czym myślałeś, gdy wykonywałeś te sztuczki przed rzutem karnym?

Delikatny moment, sprawy toczyły się długo. Byłem skoncentrowany, zrobiłem też

kilka dryblingów, żeby pokazać, że zachowałem zimną krew i nie jestem

zdenerwowany.

Czy dobrze się tu czujesz? Czy możesz mi coś powiedzieć po włosku?

Daj mi trzy miesiące, a będę mógł przeprowadzić wywiad po włosku.
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